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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Uprzejmie informuję, że na XLIII sesji Rady Miejskiej 17 grudnia 2020 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Mirosław 

Biedroń złożył następujące wnioski i zapytania: 

1) Poprosił o przekazanie w pliku Excel budżetu Miasta na 2021 rok i budżetów Tarnowa 

z 5 ostatnich lat wraz ze sprawozdaniami z ich wykonania. 

2) Poprosił o informacje dotyczące wypowiedzenia porozumienia komunalnego pomiędzy 

Gminą Miasta Tarnowa a sąsiednimi gminami w sprawie lokalnego transportu 

zbiorowego. Zapytał, czy w związku ze zmniejszeniem liczby wozokilometrów 

planowana jest redukcja zatrudnienia w Miejskim Przedsiębiorstwie Komunikacyjnym 

Sp. z o.o. Zasugerował przywrócenie poprzednich rozwiązań w zakresie funkcjonowania 

komunikacji zbiorowej w Mieście, np. powrót do wcześniejszego przebiegu trasy linii 

numer 14. 

3) Zwrócił się z prośbą, aby w projekcie budżetu Miasta na 2021 rok zaznaczyć, z jakich 

źródeł ma pochodzić dywidenda. 

4) Poprosił o informację dotyczącą kosztów funkcjonowania Areny „Jaskółka” Tarnów 

w 2020 roku. 

5) Zapytał, jaka jest skuteczność wykorzystywania drona podczas kontroli zawartości 

dymów wydobywających się z palenisk, które przeprowadzane są przez Straż Miejską 

i czy w związku z zapowiadaną redukcją zatrudnienia te działania będą kontynuowane. 
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